
Seniorrådets høringssvar til besparelser i 2023 

Pkt. 1: Seniorrådet undrer sig over der er ledige plejehjemspladser - Efter besøg af Borgmester har 
Seniorrådet fået svar på deres spørgsmål og der er ingen ledige pladser. 

Pkt. 2-5: Seniorrådet har ingen bemærkninger 

Pkt. 6: Klippekort: Seniorrådet ønsker status på hvor mange der er visiteret til klippekort og hvor 
meget det bliver brugt. Seniorrådet ønsker ikke klippekort ordningen nedlagt, da det er en stor 
støtte til de sårbare og ensomme borgere. - Efter besøg af Borgmesteren har Seniorrådet fået at 
vide at forslaget er trukket tilbage hvilket Seniorrådet er meget glade for. 

Pkt. 7: Seniorrådet ønsker ikke frivillighedsfesten afskaffet. Hvis kommunen vil have flere frivillige, 
må der også være en erkendelse af de frivillige, som minimum 1 gang om året. - Efter besøg af 
Borgmesteren fik Seniorrådet svar, at festen ikke bliver afskaffet, men der nok ville komme nogle 
ændringer til hvordan festen vil blive afholdt fremover.  


